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SKRIFTLIG FRÅGA E-1244/01
från Francesco Fiori (PPE-DE), Generoso Andria (PPE-DE), Renato Brunetta (PPE-DE), Raffaele 
Costa (PPE-DE), Marcello Dell'Utri (PPE-DE), Giuseppe Gargani (PPE-DE), Giorgio Lisi (PPE-DE), 
Francesco Musotto (PPE-DE), Giuseppe Nisticò (PPE-DE), Guido Podestà (PPE-DE), Amalia Sartori 
(PPE-DE) och Stefano Zappalà (PPE-DE)
till kommissionen

Angående: Det italienska radio- och TV-bolaget RAI

Kan kommissionens ordförande och kommissionen besvara följande frågor:

Har Radio Televisione Italiana (RAI) någonsin mottagit något slags medel från kommissionen?

Har dessa medel använts för utsändningar av informationsinslag eller program?

Har dessa sänts ut och i så fall när?

Respekterar programmen de principer som gäller för RAI som koncessionshavare inom ramen för 
offentliga tjänster av betydande nationellt intresse?

Anser kommissionen inte att all eventuell finansiering bör dras in i samband med de kränkningar av 
principen om lika villkor där RAI för närvarande spelar en framträdande roll?


